
Nussir med hakk i plata.
I gamle dager, da vi spilte vinylplater på grammofon, hendte det at det blei et hakk i plata med den 
konsekvens at den samme strofa blei gjentatt og gjentatt til noen flytta stiften. Nå har vi nye måter å
formidle musikk på, men uttrykket "hakk i plata" har gått inn i språket og fenomenet med 
gjentakelser får vi stadig demonstrert ved vår lokale gruvegrunder, som nå i rundt 15 år årlig har 
fortalt oss at driftsstarten for kobbergruva er like om hjørnet. 

Årets utgave kom i Hammerfestingen 14.11.2024: 
Øystein Rushfeldt i Nussir er optimistisk når det gjelder gruveprosjektet. – Vi er definitivt oppe og 
går, åpnet han innlegget sitt med. ...  Og han er optimistisk på at startskuddet snart går i 
Repparfjord. – Vi anser det som sannsynlig å kunne dra i gang utbygging neste år, sier Rushfeldt.

For vel et år siden, 25.10.2023, fortalte han det samme: Vi er i gang neste år. Dengang tillot 
vi oss å stille noen få spørsmål om hvordan det går med de hindrene som Nussir ASA må overvinne 
for å komme i gang. Vi spurte da om Nussir hadde fått finansiering av gruva, kjøper til 
kobberkonsentratet, kraftkonsesjon fra NVE, godkjent mineralavfallsplan og driftsplan, festerett på 
gruveområdet, avtale med reindrifta og om prosessanlegget skal være på Markoppneset eller på 
Øyen. Innlegget blei publisert på iFinnmarkdebatten 01.11.2023. Til dags dato har ikke Rushfeldt 
svart, og ingen medier har plaga han med å gjenta spørsmåla. 

Like lenge som Nussir har lova at vi står foran snarlig gruvestart har Finnmark Dagblad, nå 
også med underbruket Hammerfestingen, fungert som mikrofonstativ for Nussir uten å stille et 
eneste kritisk spørsmål. Det burde være journalistenes oppgave, men det er vi leserne som må gjøre 
det. Så vi gjentar spørsmåla fra i fjor og spør også redaksjonen i Hammerfestingen / Finnmark 
Dagblad hva dere mener gir grunn til å tro noe mer på Nussir denne gang.  
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